
 
 3202/40/23ישיבת הנהלה  סיכום

  נוכחים:

 האגודה ר  יו"  -ברק דביר

 רמ"ד הסברה  -יעל שרייבר 

 רמ"ד כספים   –רגבאורי 

 רמ"ד רווחה  -טליה זיסו  

 רמ"ד תרבות  -  רוני גרו

 רמ"ד מעורבות  - נועה דקל

 האגודה   סיו"ר –רון ליפשיץ 

 של המועצה יו"ר ועד מנהל -ים

 

 יו"ר: -דבירברק 

צים, עוד לא יודע להגיד  י פיצוהייתה שיחה ביום חמישי נגמרה יחסית מהר בל  -עיצומי סגל בכיר

שמעריכים שלא תהיה שביתה, מעריך שאחרי מחר יהיו   ות"ת בודברים אופטימיים, יש גורמים 

 תשובות יותר קונקרטיות. 

עם  מתעסקים עם מכירת הכרטיסים, יש מאות פניות על בעיות באתר איוונטר וגם  -הסטודנט יום 

ים בזה, אף אחד לא יחויב  ל . מדורי הסברה ותרבות מטפחברות האשראי של חיובים כפולים

  םמיינסטריהראשונה, שתיהן יהיו משולבות גם עם   ת ברכהות במסיבפעמיים. לא כולם יוכלו להי 

 . לקחיםהבעקבות הפקת  עם טראנס םוג

- ל  10יש מחר הפסקת לימודים בין    -איבהה  חללי מערכות ישראל ונפגעי פעולותם הזיכרון ל וערב י

ערב שירי   על מנת לקיים  ף עם קפה רגע, ביום שלישי אין לימודים. אנחנו עושים שיתו18:00- מו 11

 לוחמים. 

מתחילים להכין  אנחנו אקדמיה, יש מועמד אחד.   רמ"דמכרז  מתקיים היום  -תקופת מכרזים

חודש מאי, לוודא  החילופים ב כין תיקי חפיפה לקראת הלהרכזים ומהמנהלים מ  גם ומבקשים

 שהם על זה.  

הסטודנט    , יוםועדים לגבי ערב הוקרה שמתוכנןואנחנו בשיח עם מדור אקדמיה מול ה -וועדים

לא נרצה    -, וגם לגבי ניצול ערבי מחלקהלקבל אותם היה חשוב לנו שיגיעו פיזית -הכרטיסיםו

 ליצור ערב מחלקה.    ועדיםושל מרבית ה שיגיעו לסוף השנה בלי ההזדמנות

 :רמ"ד כספים –אורי רגב

שקלים, יתחיל   3שקלים ולא  5עד המנהל של וית פרמיה שאושרה בו י יש  על -עליית שכר מינימום

 מחודש מאי. רלוונטי גם לעובדים ממשיכים.  



 
 : רמ"ד רווחה  -טליה זיסו 

 . כרטיסים 60ערב בואו נדבר על צבא ופוסט טראומה, נקנו   -אירוע בחלוץ היום

של המחלקה למזה"ת בשבוע הבא, יהיו דוכנים בהפסקה של כמה  אירוע  -ערביתיום השפה ב

 . אנחנו משתתפים בהוצאות ,ה"ת מביאהותזמורת שהמחלקה למזשעות 

המטרה למפות כמה סטודנטים משלמים על כמה חדרים   ,30.4מעלות באנחנו  -סקר שוק דיור

 . נהבאיזו שכו 

 רמ"ד תרבות: -רוני גרו

שמרנו כמה למילואים  , עובדים קשה לענות לכל התגובותאנחנו  -פתיחת מכירה של יום הסטודנט

 .וועדים

בבריכה בשידור  יש הרצאה של איתי אנגל, ושידור חצי גמר אירוויזיון   -ע הבאעים בשבוואיר

 הפשוטע ושיר הדס מאיר שמגיעים לפה.  

יוצא לפועל נכון לכרגע בעקבות לחץ זמן ועומס אירועים   ארות ול היה אמור לק   -פסטיבל רחוב

  10ומר שיריד האגודה שהיה אמור להיות ב זה א במאי. מקווים שיצא לפועל ביוני או בשנה הבאה.

קורה כי אין פסטיבל רחוב, מי שרוצה להיעזר ביריד כדי לפרסם, יש במנדיי חלק של ירידי אגודה  

 ה היריד היחיד שאמור להיות במאי. תראו שהכל כתוב שם ותוסיפו אם רוצים דברים נוספים, ז

 :רמ"ד הסברה  -יעל שרייבר  

 . המדור עוסק בעיקר בזה עם מדור תרבות -מכירת כרטיסים יום הסטודנט

היו כמה תקלים, נתעסק בזה ונפיק לקחים אחרי  והיו צילומים השבוע   -סרטון שבוע הגאווה

 . הסטודנטסערת יום 

 .טן העברת סיוריםקיום פתוח שלוקחים בו חלק    18.5ב  -יום פתוח

שינוי כלשהו    ךו אם צרינותעדכלעלות ממש בקרוב, עברו על העמודים שלכם אמור   - האתר החדש

 תעבירו גם למי שתחתיכם. , ותעדכנו

 :של המועצה יו"ר ועד מנהל -ים 

 . הייתה מליאה ברביעי שעבר, ברק נבחר בשנית להמשיך לכהן

 נשלח זימון.   22.5מליאה הבאה בה 

במליאה עברה הצעת החלטה על העברת תפקיד רכז דו קיום לכלל המדורים והפקידים באגודה,  

נית עבודה וגם  כתכתוב ב, ת תחת כל רכז בכל מדורעכשיו נושא דו קיום גיוון והכלה צריך להיומ

 בחציון.  

 .  ר ביקורת"במליאה הבאה מכרז יו 

שני חברי מועצה שלא עמדו בתנאים ולא ממשיכים, לאחר חודש הרמדאן  יש   -חברי מועצה

 דברו איתי.  הועדות ימשיכו להתקיים כמו שצריך. אם יש בעיה עם הועדות ת



 
תקציביות, החשובה זו הסדרת   תי הצעות החלטהעברו שבשבוע שעבר, היה  -כינוס ועד מנהל

 ועדת ביקורת. 

 רון סיור: 

עלתה, הם בתיקוני תקלות ודברים אחרונים, אנשים מתלהבים, אנחנו   -פוזיטיב אפליקציית

 בודקים איך יכולים לנהל דרך שם את הדברים טוב יותר. 

מחק. הוא אחרי  ה בשרת, עדן טיפל בזה ואנחנו אוספים עוד מידע שנ הייתה תקל  - מחשובתקלת 

 ה על המידע שיושב על השרתים שלנו.מהפקת לקחים קדי

ומשתמשים כדי ללמוד מדברים    שימו לב שעושים וממשיכים למלא בטבלה -הפקות לקחים

 שעשו במהלך שנה. 

לא עובדים טוב או הסכמים גדולים  ש כם סכמים שלהתחלתי לשבת על הסכמים, ה  -יםהסכמ

 הבאה שהדברים יהיו יותר פשוטים.  נחדד או נרשום הערות בשביל שנה  שצריך לחדד, שווה ש

 : רמ"ד מעורבות -נועה דקל 

עם איילים ושיתוף  יחד נוף עם זיכרון  היה סוכמו בצורה טובה, ששני אירועים היו בשבוע שעבר 

   .ליסמן ם שם ושיחה עם דןספונטני עם שש"י

איש והסקנו לשנה   60כמעט  היו , זיכרון בסלון שחששנו מנוכחות סטודנטים באמצע יום לימודים

 .נהיה חלק מערב שירי לוחמים בקפה רגע הבאה. מחר בערב

אבל   של אנשים תה כמות גדולהי , לא היע שעבר ג'אם בגינת רונטנברגוינו בשבעש  -עושים רחוב

הגינות לא רק לשיפוצים   כן נתן מענה והתחיל להשמיש את  בשכונות זה ביחס לאירועים אחרים

 אלא עם הקהילה ולמען הקהילה.  

 עשינו סרטון עם הסברה שהתוכן שהופק שם היה מעולה ונראה אותו בחודש הגאווה. 

BGU expo- מאי יש יריד    יו אקספו שנוצר מתוך מענה לזה שבחודש'בתחילת חודש מאי יש ביג

בטא בתכנית מנטורים.  תעסוקה ואחת הביקורות הגדולות זה תעסוקה לרוח וחברה. בין היתר מת

 . יוזה הקהל שמכוונים אל  כשהאירוע ייקרה

רוח של עמליה דואק בשיתוף תא סלע, מחכים לאישור  אי היש פ 15.5ב -אירוח עמליה דואק

 חבר הנאמנים.  אירועי לועדת אירועים בגלומ


